
Beste medewerkers VWS 

Mijn naam is Gregory Dunker. Ik ben blind en slechthorend.  Heb het syndroom van alström, 
waardoor al mijn organen uit gaan vallen. Mijn excuses dat ik met mijn reactie na 22 januari kom. Dit 
heeft te maken met dat ik van 29 december tot 22 januari in het ziekenhuis heb gelegen. Normaal 
lees ik deze stukken helemaal goed door. Daar heb ik nu helaas geen tijd voor. Wel wil ik een 
algemene reactie plaatsen die kan helpen de zorg goedkoper te maken.

In het ziekenhuis werd ik geconfronteerd met 3 mensen ruim boven de 80 die met dementie alle 3 
afzonderlijk nog zelfstandig thuis woonde. Alle drie hadden ze hun heup gebroken. 1 bij een val uit 
bed, 1 door een val met de elektrische fiets en 1 gewoon gevallen in huis. De familie had eigenlijk 
niet door hoe erg het was en de huishoudelijke hulp vond het nog geen dreigende situatie.

Als deze mensen beter geholpen zouden zijn en op een goede plek terecht waren gekomen. Dan had 
dit een hoop zorgkosten bespaard. Nu liggen ze ruim een week in een ziekenhuis bed. Moeten ze 
weer leren lopen. Komt er een dure operatie bij kijken. En kunnen ze daarna aan de revalidatie 
beginnen. Eigenlijk toont dit aan dat we veel te vroeg de bejaarden huizen en zorg centra hebben 
afgeschaft. Dit geeft een flinke druk  op de zorgmedewerksters

Tweede zaak die veel geld kan besparen is de diabetes zorg. Heel weinig verpleegsters in het 
ziekenhuis zijn bekend met de 24 uurs controle via een sensor. Ze staan allemaal klaar met de vinger 
prikker en zijn verbaasd als je de glucose waarden al zo kunt melden. Maar ook zou iedereen die het 
echt nodig heeft zo’n sensor moeten krijgen. Het scheelt een hoop insuline gebruik weet i uit 
ervaring. Insuline die best duur is.

Gebruik van Antibiotica. Ook zou iedereen in de zorg op de hoogte moeten worden gebracht van de 
mogelijkheid om met een infuus naar huis te gaan. Dat is veel goedkoper en praktischer dan liggen in 
het ziekenhuis. Je ligt onnodig een duur bed vast te houden. Je zit aan een paal vast. Die geeft acht a 
negen keer per dag storingen, waardoor er weer een zuster moet komen. Ik zit nu thuis met 2 bidons 
waar de antibiotica in zit.. Die zit met 2 lijntjes in mijn arm. 1 keer per dag kot er iemand van een 
gespecialiseerde organisatie om die bidons te wisselen. Dat duur 20 minuten hoogstens. Ik neem aan 
dat dit goedkoper is dan in het ziekenhuis liggen.Ook vaker video bellen met de arts zou kosten 
kunnen besparen. Dan hoeft iemand minder vaak naar een ziekenhuis en wordt men toch goed 
gevolgd. Maar dan moet de centrale wel afgestemd zijn op dienstbaarheid  en service en niet 
doorsturen van kastje naar de muur.Kortom door Smart digitale zaken als het kan.. in te zetten kan er 
denk ik een hoop bespaard worden. en ook persoonlijk als het moet mogelijk blijven houden. En we 
moeten ook de discussie durven voeren over of alles wat mogelijk is ook nog wel nodig is. Denk aan 
kanker bestrijding waarbij hele dure medicatie er voor zorgt dat je drie maanden langer leeft, maar je 
ook drie maanden er ziek van bent. Bespreekbaar maken  kwaliteit van leven of kwantiteit zoals nu 
met corona. En over dure medicatie die juist wel nodig is zo als bij taai slijm. Ouderen gaan vaak 
dood aan een longontsteking maar dat realiseert men zich niet. Leven is niet eindeloos. besteed daar 
tijd en aandacht aan waardig afscheid. De zorg industrie is een  van de grootste boosdoeners zoals 
ook de maandenlange gesprekken over extra zorg en dan een Gommers die zegt we willen ons niet 
vervelen??! hoe zo vervelen de zorg is door alle beperkingen en bezuinigen overbelast dankszij Rutte. 
Luister nu naar de gebruiker en niet naar de leverancier die er aan verdient zorg is noodzakelijk en 
geen verdienmodel zoals nu het geval is. weg met alle protocollen een arts weet wat hij moet en mag 
doen en de excessen kan je aanpakken.  Weg met al de belangen van grote farmaceuten, dan wordt 
de zorg goedkoper zolang dat niet gebeurt blijft de zorg een verdien model voor de grote  en de 
farmacie. De zorg wil iedereen die het nodig heeft en de industrie geeft wat ze kwijt willen en enorm  
aan verdienen.



Als je mensen een  pgb geeft zelf te besteden moet je zien hoe ze hiermee gaan puzzelen. en zals we 
in 2004 al aangegeven hebben terug met de ziekenfondsen weg met de dure zorgverzekerings wet 
daar verdienen alleen maar de zorgverzekeraars en hun aandeelhouders aan ( althans nu nog niet 
maar ze blijven proberen) 

Tot zo ver even mijn bijdrage.  Met vriendelijke groet, Gregory Dunker.
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